



EMBASSY OF LEBANON
OTTAWA
AMBASSADE DU LIBAN

تعميم

إلى الناخبين المغتربين الذين كانوا قد سجلوا أسماءهم في السفارة للانتخابات السابقة والراغبين بالإقتراع في الإنتخابات النيابية القادمة

عطفاً على التعاميم السابقة بشأن تسجيل الناخبين الغير المقيمين على الأراضي اللبنانية والراغبين بالإقتراع في الإنتخابات النيابية القادمة، يرجى أخذ العلم بما يلي:

يجب إعادة تسجيل المغتربين الذين سجلوا أسماءهم سابقاً في السفارة خلال العام ٢٠١٦ أو قبله والذين يرغبون بالإقتراع في الإنتخابات النيابية القادمة لعام ٢٠١٨، وذلك نظراً لأن تسجيلهم السابق لم يعد معمولاً به.

يرجى من الراغبين بالتسجيل الحضور شخصياً أو بالتسجيل إلكترونياً عبر موقع www.mfa.gov.lb أو عبر التطبيق على الهواتف الذكية MOFA ONLINE عملاً بالتعميم المرفق ربطاً.

لمزيد من المعلومات أو أي إستيضاح بهذا الخصوص، يرجى الإتصال بالسفارة على الرقم: 613-236 5825 Ext 221 or 240

General Notice

To expatriate voters who had registered at the embassy for the previous elections and who wish to vote in the upcoming parliamentary elections

In addition to the previous circulars concerning the registration of voters who reside outside Lebanese territory and who wish to vote in the upcoming parliamentary elections, please note the following:

All expatriates previously registered with the Embassy in 2016 or earlier and who wish to vote in the upcoming 2018 parliamentary elections must re-register their names again, because their previous registration is considered no longer in force.

Those wishing to register can do so in person or register electronically at www.mfa.gov.lb or via the application MOFA ONLINE using smart phones pursuant to the enclosed notice.

For further information or any inquiry, please contact the Embassy at 613-236 5825 extension 221 or 240

